

Deloitte.

Deloitte & Touche LLP
800 - 100 Queen Street
Ottawa, ON K1P 5T8
Canada

Tel: (613) 236-2442
Fax: (613) 236-2195
www.deloitte.ca

Auditors' Report

Conservative Fund Canada
Chief Agent
Conservative Party of Canada

We have audited the Registered Party Return in Respect of General Election Expenses (the "Return") of the Conservative Fund Canada for election expenses incurred during the general election held on October 14, 2008. Our audit was designed to enable us to report as required under Section 430 (1) of the Canada Elections Act. This Return is the responsibility of the Chief Agent of the Conservative Party of Canada. Our responsibility is to express an opinion on this Return based on our audit.

We conducted our audit in accordance with Canadian generally accepted auditing standards and the requirements of the Canada Elections Act (the "Act"). Canadian generally accepted auditing standards require that we plan and perform an audit to obtain reasonable assurance whether the financial information is free of material misstatement. An audit includes examining, on a test basis, evidence supporting the amounts and disclosures in the financial information. An audit also includes assessing the accounting principles used and significant estimates made by the Chief Agent, as well as evaluating the overall presentation of the financial information. The Canada Elections Act does not, however, require us to report nor was it practicable for us to determine that the accounting records include all transactions of the Conservative Fund Canada for the general election held on October 14, 2008.

In our opinion, the Registered Party Return in Respect of General Election Expenses of the Conservative Fund Canada presents fairly, in all material respects, the information contained in the financial records on which the Return is based, in accordance with Section 430 (1) of the Canada Elections Act and the accounting guidance issued by Elections Canada.

The total election expenses in the Return are \$19,418,579.89.

Deloitte & Touche LLP

Chartered Accountants
Licensed Public Accountants

February 17, 2009

Deloitte.

Deloitte & Touche s.r.l.
800 - 100, rue Queen
Ottawa, Ontario K1P 5T8
Canada

Tél: (613) 236-2442
Téléc: (613) 236-2195
www.deloitte.ca

Rapport des vérificateurs

Agent principal du
Fonds Conservateur du Canada
Parti conservateur du Canada

Nous avons vérifié le Rapport de dépenses d'élection générale d'un Parti politique enregistré, (le « Rapport ») du Fonds Conservateur du Canada pour les dépenses d'élection encourues pendant l'élection générales qui a eu lieu le 14 octobre 2008. Notre vérification avait pour but de nous permettre d'établir un compte-rendu en vertu de l'article 430 (1) de la Loi électorale du Canada. L'agent principal du Parti conservateur du Canada a la responsabilité de ce Rapport. Notre responsabilité consiste à exprimer une opinion sur ce Rapport en nous fondant sur notre vérification.

Notre vérification a été effectuée conformément aux normes de vérification généralement reconnues du Canada et aux exigences contenues dans la Loi électorale du Canada (la « loi »). Les normes de vérification généralement reconnues du Canada exigent que la vérification soit planifiée et exécutée de manière à fournir l'assurance raisonnable que les informations financières sont exemptes d'inexactitudes importantes. La vérification comprend le contrôle par sondages des éléments probants à l'appui des montants et des autres éléments d'information fournis dans les informations financières. Elle comprend également l'évaluation des principes comptables suivis et des estimations importantes faites par l'agent principal, ainsi qu'une appréciation de la présentation d'ensemble des informations financières. Cependant, la Loi électorale du Canada n'exige pas que nous confirmions que les documents comptables comprennent toutes les opérations liées au Fonds conservateur du Canada à l'égard de l'élection fédérale tenue le 14 octobre 2008 et il nous a été impossible de le déterminer.

À notre avis, le Rapport de dépenses d'élection générale d'un Parti politique enregistré au Fonds Conservateur du Canada donne à tous les égards importants, une image fidèle de l'information financière contenue dans les registres sur lesquels le Rapport est établi, selon l'article 430 (1) de la Loi électorale du Canada et les directives en matière de comptabilité émises par Élections Canada.

Le total des dépenses d'élection figurant au Rapport s'élève à 19 418 579,89 \$.

Dele:tte + Touche s.r.l.

Comptables agréés
Experts comptables autorisés

Le 17 février 2009